
                                           
 
 

 

 
 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE GESTIÓ I PARTICIPACIÓ DE 
CALELLA,  DEL DIA 26 DE NOVEMBRE DE 2021 
 
ASSISTENTS: 
 
Vocals, per part de l’Ajuntament: 
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Joan Vigas 
Sr. Jaume Palahí 
 
Vocals, per part del Consell: 
Sr. Josep Mª Sàbat 
Sr. Javier de Andrés 
Sr. Lluís Cortés en representació del sr. Jordi Oliver 
Sra. Lluïsa Bonal 
Sr. Francesc Vaqué 
Sr. Manel Melchor 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament: 
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia: 
 
1) Urbanisme 
2) Serveis Municipals 
3) Altres 
4) Noves aportacions 
 
S’inicia la reunió a les 20:10h recordant les mesures de seguretat a seguir i la 
importància de respectar els torns de paraules per poder fer la reunió àgil. 
 
 
1) Urbanisme 
 
Camí de Ronda (arranjament tram plaça Dorothy Webster fins al final del terme 
municipal creuant la finca del Cap Roig): El dia 24 de novembre hi ha hagut una reunió 
amb Costes, on s’ha acordat que aprovarien el projecte i l’estudi d’impacte ambiental 
per tal de poder signar el conveni de col·laboració ja que hi intervé el Ministeri, la Caixa 
i l’Ajuntament. 
 
Il·luminació terrassa Casa Rosa: Ja tenim el material i en quant acabin la il·luminació de 
sota les voltes col·locaran aquesta. Val a dir que no s’ha demanat autorització a Costes. 
Abans d’acabar l’any estarà acabat. 
 
Can Batlle: Ja es va reparar la barana i es van pintar les vigues de blanc. Està acabat. 
 



                                           
 
 

 

Focus provisionals sota voltes: Estan a punt de finalitzar els treballs. A l’espera que arribi 
en breu un focus que va sortir defectuós, per això no està acabat del tot. Tampoc s’ha 
demanat permís a Costes. 
 
Inversions sense partida pressupostària: 

- Carrer dels Forcats, 
- Rampa accés al Canadell: es va presentar un segon projecte amb les 

característiques que va sol·licitar el Ministeri de Costes, però encara no han 
respost (projecte amb ascensor). Ara hi ha discussions al respecte perquè el 
Ministeri vol que quedi buit el sòtan d’abaix i la Generalitat considera que 
l’impacte del Projecte és excessiu. 

- Soterrament enllumenat carrers: Miramar, Noi Menut, Bofill i Codina, i Gravina. 
Encara no tenim pressupost. 

 
Soterrament línies zona Calella Park i carrer Julivia per petició d’Endesa. L’obra ja s’ha 
executat. Falta que acabin de treure alguna torre que ha quedat pendent però ja està 
reclamat. 
 
Carrers Punta de’n Blanc i Lluís de Santangel: S’està discutint el projecte amb l’equip 
de govern perquè es perden quasi la meitat de places d’aparcament. Per aquest motiu 
encara no s’ha fet l’exposició pública per després licitar les obres, perquè no tenim 
solució per les places que es perden. 
 
Partida específica (2018): 

- Zona verda Cant dels Ocells: encara no hi ha el projecte tancat. 
- Rampa accés al Chopitea: de moment està aturat. 
- Carrer Roca Vermella: Serveis Jurídics estan acabant de fer unes 

comprovacions per donar conformitat al conveni i poder-ho signar i executar en 
les condicions que es van explicar a la darrera reunió. 

 
Reforma del paviment de la Plaça del Portbo: Se n’ha tornat a parlar diverses vegades 
a la comissió d’urbanisme amb l’equip de govern, on s’ha exposat la petició per part del 
Consell (fer llosa d’uns 30 cm i substituir el paviment per un de semblant però més 
gruixut i regular). La resposta continua sent que no, no només per a què no hi ha partida 
econòmica sinó perquè és una intervenció agressiva molt complexa de tramitació per 
poc benefici. Primerament hauríem de tenir la concessió de l’espai públic (perquè està 
en domini públic) que no la tenim. D’altra banda intervé en una actuació així Costes 
perquè es domini públic i Cultura perquè la plaça és BCIN (bé cultural d’interès nacional) 
i no acceptaran una reforma parcial on només es substitueixi el paviment i no es millori 
l’accessibilitat a la plaça. 
 
Graó de sota la volta del restaurant Gelpí:  Es mirarà de substituir per rampa en el 
moment que es consideri òptim ja que no es pot demanar permís a Costes. 
 
Façana Apartaments Moka: Quan van demanar permís per pintar-la, en el seu moment, 
no hi havia cap pla aprovat que ho impedís i es va autoritzar. Si ara volguessin tornar a 
pintar hauria de ser blanca. Pintar façana no està sotmès a llicència, sinó que està 
sotmesa la bastida. De totes maneres s’anirà inspeccionant. 
 
Vorera del carrer Tarrús: No s’ha pogut iniciar l’obra amb la temporalització prevista per 
un tema de priorització d’inversions, però té partida habilitada per 2022 i en el moment 



                                           
 
 

 

que el nou pressupost sigui efectiu s’executarà, al novembre de 2022 per a què no 
entorpeixi la temporada. 
 
Ressalt d’entrada al carrer Chopitea i de Lepant amb Chopitea: Abans de setmana santa 
estarà solventat. 
 
2on Graó de baixada a la platja del Portbo (escales davant de la Blava): No és un tema 
econòmic el fet de no haver-lo executat, per tant la petició de realitzar-lo amb partida 
específica tampoc és viable. S’ha de trobar l’empresa que ho vulgui fer, sabent que no 
podem demanar permís a Costes per una banda i, per l’altra, fer-ho en un moment amb 
poca afluència de gent i en un sol dia. Es mirarà de fer però no podem donar temporalitat. 
 
Altres inversions previstes 2022: 

- Passeig de la Torre: S’ha habilitat una partida de 290.000 euros inicials a 
completar amb romanent de pressupost, per fer una intervenció de millora 
parcial, ja que en la seva totalitat el pressupost seria altíssim i no es podria 
assumir. 

- Carrer Pagell: està en molt males condicions i s’hauria de fer la caixa nova, al 
seu un dels trencants del Chopitea es considera una inversió d’uns 40.000 euros 
adequada. Tot i això es vol saber la opinió dels membres. 

 
2) Serveis Municipals 
 
Estat embarcador: En base a la vostra petició és va fer arribar a l’àrea. S’ho han mirat i 
han decidit tècnicament que és ferm i no cal fer-hi cap actuació. 
 
Forats al mur per la passera i rampa de la Plaça del Portbo a reparar: Es farà abans de 
setmana santa. Encara no s’ha pogut fer acabada la temporada. A la rampa s’han anat 
fent petites reparacions i quan arribi sorra amb els temporals tornarà a quedar tapat. 
 
Reparació rampa i paviment plaça del Portbo: Després de les havaneres sempre hi va 
una brigada a fer totes les reparacions dels desperfectes que s’hagin pogut ocasionar. 
Els membres diuen que no sempre es fa quan toca i està dies malament. Es demanarà 
a la gerent de l’IPEP que ho supervisi perquè es faci just a l’endemà de quan desmonten. 
 
Jardineres Chopitea i baixada primera línia de mar: S'ha posat planta de flors de 
temporada a la jardinera grossa que es a Chopitea amb Gelpí i entre la cantonada 
d'Estrabau amb Canyers (fa dos mesos). S’han revisat els regs i en època de plantar es 
replantarà el que s’hagi malmès. 
 
Aigua embassada a la zona de la dutxa del Canadell: S’ha anat revisant al llarg de l’estiu 
i s’ha arreglat. 
 
Mal estat de les baranes a les platges: S’ha repintat totes les zones que van quedar mal 
pintades, de cares a setmana santa es tornaran a pintar totes de nou. 
 
Recuperació caminet per les roques per anar al Còdol (de la platja per les roques): En 
trobem amb la problemàtica de sempre. És domini marítim i va vinculat al permís del 
Ministeri. Difícilment ens el donarà i no podem anar fent tantes coses sense autorització. 
 



                                           
 
 

 

Intervenció riera Canadell. Canyes Americanes: No es va poder fer l’actuació completa 
per un tema pressupostari però aquesta temporada mirarem d’acabar-ho. Es va 
prioritzar la zona on hi havia més quantitat de canyes. 
 
3) Altres 
 
Partida específica de 2020 i 2021: En quant a les propostes presentades: 
 

- Càmeres de control: Estem a l’espera de poder-les col·locar, s’estan fent els 
treball previs necessaris: rasa per fer arribar llum a la del Portbo i mirant com 
col·locar-les per temes d’electricitat i bàculs al Canadell. 

- Cartell explicatiu de la fauna i flora marina a les platges: Van vinculats a les 
banderes blaves de les platges. Es proposa als membres fer campanya de 
conscienciació. Es donarà el telèfon del sr. Sàbat a la cap de Medi Ambient per 
a què hi contacti i en puguin parlar. 

- Plaques de carrer ceràmiques Necessitem una imatge de peça tipus per veure 
com seran per tal que la comissió de patrimoni de l’ajuntament aprovi el format 
abans de res. 

D’altra banda, també s’ha de facilitar el llistat de carrers que es volen substituir. 
El pressupost ja el té l’àrea corresponent. 
Els membres es reuniran i ens passaran el que hem acordat per tal de poder-ho 
tramitar i aprovar. 

 
4) Noves aportacions 
 

- La passera entre el Portbo i el Calau està foradada i amb cons de policia fa dies. 
- Les noves papereres del Primitiu Guri tenen les portes per buidar-les oberta. Els 

llisquets ja no tanquen. 
- El carrer Dofí té el ferm molt malmenat a causa de les arrels, s’hauria de mirar 

d’arranjar. 
- El sr. Sàbat parla del varador del Portbo, en referència al pla d’usos. El regidor 

comenta que fins que Capitania no digui res continuarà com està. 180 m2 
d’ocupació de barques, amb cabuda per 16 -18 barques amb característiques 
determinades, és a dir, les actuals. 
No es licitaran els varadors aquest 2022. S’autoritzarà a associacions o grups 
dedicats a la pesca tradicional, esportiva o recreativa. 
S’acorda que des d’alcaldia es convocarà una reunió per parlar-ne entre alcalde, 
regidor de nucli i el regidor de qualitat urbana amb el grup de pescadors de 
Calella que són el que hi tenen les barques ara. Es passarà el contacte del Sr. 
Sàbat perquè des d’alcaldia ho organitzin. 

 
 
A les 22.30h finalitza la sessió ordinària del Consell de Gestió i Participació de 
Calella. 


